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INTERPELACJA

w sprawie o5wietlenia zlokalizowanego przy ul. plockiej 127

Na pro6bg mieszkaric6w budynku wielorodzinnego zlokalizowanego we
wfrcclawku przy ul. Pbckiej 127 znracam siq z prosb4 o wymianq 2ar6wek
umieszczonych w lampach, z uwagi na ich malq skuteczno6c.

wymieniono rodzaj o6wietlenia na Led. Niestety pr4 ul.plockiej nie spelnilo
one swojej roli. Pole oddzialywania lamp ulicznych uleglo znacznemu zmniejszeniu.
Na osiedlu zrobib siq znacznie ciemniej, co zmniejszylo wsdd mieszkaric6w poczucie
bezpieczeristwa.

Proszq o powrot do stanu pierwotnego rub zwiqkszenia zakresu mocy /
strumienia 6wietlnego, aby lampy spelnialy swoje zadania.
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